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Forslag om skifte av klatregrep i klatrevegg 
Gruppestyret i klatregruppen fremmer følgende forslag til behandling på årsmøtet i Lye Idrettslag for 
2025 

Bakgrunn 
Klatreveggen i Lyehallen, bygget i 1995, har nå passert 30 år og viser tydelige tegn på slitasje.  

Flere klatregrep har sviktet under bruk de siste årene, noe som skaper betydelige 
sikkerhetsutfordringer.  

Dette gjør det nødvendig å skifte ut 
alle klatregrep i veggen.  

Produsenter anbefaler en levetid på 
maksimalt 20 år for klatregrep, noe 
dagens grep langt har overskredet. 

Forventet levetid forutsetter at krav 
til vedlikehold spesifisert fra 
produsent er overholdt gjennom 
komponentenes leve- og brukstid 

Sikkerhetsutfordringer 
De siste 18 månedene har syv 
klatregrep sviktet under bruk.  

Selv om vi har unngått skader så 
langt, er risikoen betydelig, særlig 
for uerfarne klatrere.  

Flere av grepene som fortsatt er i 
bruk viser tegn på materialtretthet, 
som sprekker og svakheter.  
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Gruppestyret har derfor besluttet at dersom ytterlige klatregrep til svikter, vil veggen stenges for all 
bruk da videre bruk har for stort skadepotensial. 

Begrunnelse for tiltak 
Klatregruppen har opplevd en kraftig medlemsvekst de siste årene. Selv om det er planlagt en ny 
klatrehall i forbindelse med bygging av ny idrettshall, kan gruppen ikke vente på dette, da det haster 
med å sikre en trygg og funksjonell treningsarena.  

Nye klatregrep vil ikke bare øke sikkerheten, men også gi en bedre treningsopplevelse og mulighet for 
å opprettholde aktivitetene frem til en ny hall står klar. Nye grep kan senere flyttes til den planlagte 
klatrehallen, forutsatt at ny hall kommer innen evt. nye greps forventede levetid. 

Kostnadsoversikt og finansiering 
Det er innhentet tilbud fra leverandører på nye klatregrep, inkludert løypesammensetninger og 
montering, til en estimert kostnad på 200 000 kroner. Det vil påløpe kostnader til å fjerne eksiterende 
utstyr, og leie av lift 

Vi ber om en økonomisk ramme på 250 000 kroner for å dekke eventuelle uforutsette kostnader som 
kan oppstå. 

Konklusjon 
Gruppestyret i klatregruppen ber årsmøtet om å bevilge 250 000 kroner for å skifte ut klatregrepene i 
klatreveggen så raskt som mulig. Dette vil sikre både sikkerheten og aktiviteten for medlemmene våre 
framover. 

 

Forslagsstillere er et samlet gruppestyre i klatregruppen. 
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Bård Magnus Wespestad 
Gruppestyreleder 

 Asta S. Kvalbein 
Styremedlem 

   

   

Lars Tore Ås 
Styremedlem 

 Marthe Slettebø Wespestad 
Styremedlem 

   

   

Jan Kvalbein 
Styremedlem 
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